
PROTOKÓŁ NR 44/10

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 15 lutego 2010 roku

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Kowarach.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00, a zakończyło – o 17:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Roman Kołodziej – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Ewa Pędziwiatr,

4. Genowefa Pohoska,

5. Zofia Ujma,

6. Tadeusz Cwynar,

7. Andrzej Machnica,

8. Henryk Płoński.

Zaproszone osoby:

9. Górecki Mirosław

Porządek obrad:

1. Ustalenie planu pracy Komisji.

2. Sprawy różne.

3. Wnioski. 

Ad. 1 Komisja Gospodarki Komunalnej zgodnie z założeniem ustaliła plan pracy na rok 2010. Plan 

pracy w załączeniu.

Ad.  2  W sprawach  różnych  Pan  Cwynar  zaproponował,  aby  poinformować  mieszkańców  Kowar 

poprzez stronę internetową miasta, ogłoszenia oraz przez zamieszczenie w Kurierze Kowarskim o możliwości 

składania  wniosków  przez  mieszkańców,  wszelkich  uwag  na  temat  nie  wykonanych  lub  wymagających 

napraw drogach, chodnikach, uszkodzeniach terenów prywatnych powstałych wskutek robót kanalizacyjnych 

przez  firmę  Skanska.  Z  nadejściem  wiosny  możliwe  będą  takie  naprawy,  firma  do  końca  października 

zobowiązana jest wykonać wszelkie naprawy.

Radny P. Machnica zwrócił uwagę na lokale mieszkalne, w których nie mieszkają najemcy tych lokali od lat. 

Należy zrobić posiedzenie Komisji  Gospodarki  Komunalnej  wraz z  Dyrektor ZEZK-u i  próbować wszcząć 

odpowiednie kroki, aby odzyskać te mieszkania.

Radny P. Płoński wystąpił z wnioskiem o podniesienie barierki przy rzece Jedlicy na wysokości ul. 1-go Maja 

67. Na temat przebudowy ulic Karkonoskiej i Jeleniogórskiej KGK zaplanowała spotkanie z P. Burmistrzem w 

miesiącu marcu.

Komisja Gospodarki Komunalnej wraz z Komisją Budżetu i Finansów – zaplanowane spotkanie wspólne – 
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dyskusja nad zaplanowaniem w budżecie środków na remont mieszkań dla lokatorów, którzy muszą być 

wysiedleni z lokali przy ul. Karkonoskiej 6 i 10 oraz Jeleniogórskiej 14 i 1-go Maja 1.

Radny  Pan  Tyrawa  zwrócił  uwagę  na  niedopełnienie  przez  Pana  Burmistrza  obietnicy  danej  Państwu 

Kleczkowskim, którzy opuścili mieszkanie przy ul. Karkonoskiej w budynku, który został wyburzony w celu 

modernizacji ulic Karkonoskiej i Jeleniogórskiej. Pan Burmistrz w obecności grupy radnych obiecał Państwu 

Kleczkowskim, że do końca 2009 roku będą mieszkać w mieszkaniu zastępczym przy ul. (…), a następnie 

zapewni im mieszkanie równorzędne do tego, które opuścili. Mimo danego słowa, obietnicy nie dotrzymał. 

Państwo Kleczkowscy borykają się z niewygodami i mają kłopot z meblami, które zgromadzili w zastępczych 

pomieszczeniach, ulegają tam zniszczeniu. Pieniądze na remont mieszkania dla P. Kleczkowskich do tej pory 

nie zostały przekazane do ZEZK-u przez P. Skarbnik z Urzędu Miasta.

KGK będzie na ten temat monitować do momentu rozwiązania problemu. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  do  P.  Burmistrza,  aby  zorganizował  informację  dla 

mieszkańców Kowar poprzez dostępne środki przekazu (internet – strona miasta, Kurier Kowarski, 

obwieszczenia)  o  możliwości  składania  wniosków  i  uwag  w  temacie  nie  wykończonych  lub 

wymagających napraw dróg, chodników, działek prywatnych uszkodzonych przez firmę SKANSKA 

podczas robót kanalizacyjnych.

2. Komisja wnioskuje o podniesienie barierki przy rzece Jedlica na wysokości ul. 1-go Maja 67. Barierka 

ta „uległa” zdeformowaniu wskutek wylania asfaltu, nie spełnia aktualnie swojej roli.

3. KGK wnioskuje do Pana Burmistrza, aby wywiązał  się z obietnicy danej Państwu Kleczkowskim i 

przydzieleniu Tym Państwu lokalu mieszkalnego, wiąże się to z „przelaniem” z budżetu miasta przez 

Panią Skarbnik niezbędnej kwoty na remont tego lokalu, do ZEZK-u. Wniosek pilny!!!

4. W związku z wykwaterowaniem mieszkańców z  lokali  przy ul.  1-go Maja  1,  Karkonoskiej  6  i  10, 

Jeleniogórskiej  14,  Komisja  wnioskuje  do  Komisji  Budżetu  i  Finansów  o  wspólne  posiedzenie  i 

rozpatrzenie przyznania środków na remont mieszkań dla tych mieszkańców.

Protokołowała:                                                                                                     Przewodniczący 

Zofia Ujma                                                                                             Komisji Gospodarki Komunalnej
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